
تشریح جزئیات عطر مشهور به »قاتل« آژیر

گروه اجتماعی: رئیس اداره آرایشی و بهداشتی سازمان غذا و دارو 
درباره اخبار منتشر شده در زمینه عطری مشهور به قاتل توضیحاتی 
را ارائه کرد.  به گزارش فارس، رئیس اداره آرایشی و بهداشتی سازمان 
غذا و دارو با بیان اینکه مطالبی که در اخبار رس��می و غیررس��می 
درب��اره عطری بن��ام »ریلکس« که پ��س از مص��رف باعث مرگ 
مصرف کننده می شود و در بازارهای برخی کشورهای عربی به فروش 
می رس��د، گفت: انتشار چنین مطالبی تازگی ندارد و حدود 6 سال 
پیش نیز درباره عطری اس��رائیلی به نام »Lovely« که از کربلا به 
کشور آورده می شد نیز مطرح بوده است. مصطفی اسماعیلی با اشاره 
به عدم صدور مجوز برای عطری تحت این نام و حتی مشابه آن در 
کشور تصریح کرد: برای اطمینان بخشی و جلوگیری از نگرانی مردم 
موضوع را به معاونت های غذا و داروی دانشگاه ها اطلاع می دهیم تا 

موارد مش��کوک را مورد بررس��ی دقیق قرار داده و در صورت وجود 
حتی قاچاق آن، از س��طح عرضه جمع آوری کنند. وی درباره دلایل 
و چگونگی آسیب رسانی این فرآورده آرایشی عنوان کرد: تنها مطلب 
جدی که در این باره وجود دارد هشدار وزارت بهداشت مصر و دستور 
جمع آوری آن اس��ت اما اگر ما بخواهیم صحت و س��قم موضوع را 
بدرستی بررسی کنیم لازم است محتوای آن را مورد آنالیز دقیق قرار 
داده و نسبت به ترکیبات آن کسب اطلاع کنیم تا در صورت تایید 

تهدیدات، آنتی دوزش را سفارش دهیم. 
اسماعیلی همچنین به مردمی که قصد مسافرت به کشورهایی 
مثل مصر، سودان، لبنان، بحرین و بویژه عراق را دارند، توصیه کرد: 
بدون دامن زدن به تشویش و نگرانی های بیش از حد از خطر احتمال 
پیشگیری کنند و آن اینکه در گام نخست از قرار گرفتن در معرض 

استنش��اق عطرها اجتناب کرده و در طول مسافرت با ماسک تردد 
کنند. وی در پایان، شست وشوی صورت بویژه بینی و چشم ها را با 
آب، به عنوان راهکاری دانست که در صورت بروز مشکلات از طریق 

فرآورده هایی مثل عطر می تواند راهگشا باشد. 

گروه اجتماعی: مدیرکل نظارت 
و ارزیاب��ی فرآورده های طبیعی، 
س��نتی و مکمل س��ازمان غذا و دارو با اش��اره به 
اظه��ارات مطرح ش��ده در زمینه طب س��نتی و 
اس��لامی، گف��ت: باید توجه کرد طب س��نتی از 
سال های گذشته وجود داشته و استفاده از گیاهان 
و فرآورده های طبیعی و سنتی بخشی از فرهنگ 
مردم مان بوده است. بر همین اساس در این حوزه 
همواره ای��ن احتمال وجود دارد که بس��یاری از 
افراد به نام طب س��نتی و به نام فرآورده های طب 
سنتی به سمت سودجویی روند. دکتر امیرحسین 
جمش��یدی در گفت وگو با ایسنا با بیان اینکه به 

نظر من تغییر نام طب سنتی به 
طب ایرانی اتفاق بس��یار خوبی 
بود، افزود: باید توجه کرد شمول 
طب ایرانی بسیار وسیع تر است. 
در عی��ن حال نمی ت��وان طب 
ایران��ی را کام��لا از طب جدید 

تفکیک کرد و به نظر می رسد ما زمانی می توانیم 
س��امانه درمانی خوبی در کشور داشته باشیم که 
از قابلیت ه��ای طب ایرانی هم در طب جدیدمان 

استفاده کنیم.
وی با اش��اره به برخی 
ارجاعات به کتب پزشکی 
قدیم��ی ایران��ی، گف��ت: 
ص��رف اینک��ه ویژگی ها و 
خواص فرآورده ای در یک 
کتاب نوشته ش��ده، نمی تواند برای استفاده از آن 
در س��لامت مردم کافی باشد، بلکه باید با مبانی 
ام��روزی فرآورده ه��ا را آزمای��ش و تعیین کنیم. 

بیشترین چالش مان هم در همین مساله است اما 
اگر در حوزه طب ایرانی مبتنی بر ش��واهد علمی 
حرکت کنیم، حتی پزش��کانی هم که با این طب 
مخالفند، آن را می پذیرند، چرا که دیگر دلیلی برای 
مخالفت وجود ندارد. جمشیدی همچنین از ارائه 
مجوز به حدود ۹۸۴ فرآورده طب سنتی ایرانی از 
س��وی س��ازمان غذا و دارو خبر داد و گفت: همه 
مدارک ثبت این فرآورده ه��ا را دریافت کرده ایم، 
چراکه این فرآورده ها باید مدارکی داشته باشند که 
ما از کارایی، تاثیر و بی خطری آنها مطمئن باشیم 
و تاکنون برای این تعداد ف��رآورده این مدارک را 

دریافت کرده ایم.

تغییر نام »طب سنتی« به »طب ایرانی«درمان

اجتماعي 0 4

رئیس سازمان نوسازی مدارس کشور:
سیستم گرمایشی 83 هزار کلاس 

درس »غیراستاندارد«  است

رئیس سازمان نوس��ازی، توسعه و تجهیز 
مدارس کش��ور ب��ا بیان اینکه مدارس نوس��از 
به وس��ایل و تجهیزات ایمنی مجهز هستند، 
گفت: تامین وسایل و تجهیزات ایمنی مدارس 
قدیمی تر نیازمند تامین اعتبار است و اگر بودجه 
لازم برای آن تامین شود می توانیم نسبت به این 

مهم اقدام کنیم.
محمدتقی نظرپور درباره تمهیدات ایمنی 
م��دارس با توج��ه به فرارس��یدن روز ایمنی و 
آتش نشانی به ایسنا گفت: تمهیداتی را در این 
زمینه بویژه در بحث سیستم های سرمایشی و 

گرمایشی فراهم کرده ایم.
وی افزود: حدود 30 هزار کلاس درس را در 
سال جاری استانداردسازی می کنیم و ۸3هزار 
کلاس درس دیگ��ر باق��ی می ماند که نیازمند 

استانداردسازی سیستم های گرمایشی است.
رئیس سازمان نوس��ازی، توسعه و تجهیز 
مدارس کشور با بیان اینکه وقتی استانداردسازی 
می کنیم هدف ما این اس��ت که سوخت را به 
داخ��ل کلاس نبریم، گفت: همه تلاش ما این 
است که س��وخت را به موتورخانه ببریم و آب 
گرم را به داخل کلاس های درس هدایت کنیم 
که کمترین خطرات احتمالی را  در پی داشته 
باشد؛ در واقع باید سوخت سیستم گرمایشی را 

از کلاس درس به موتورخانه ها ببریم.
نظرپور ادامه داد: معمولا HSE که مربوط 
به س��لامت ایمنی اس��ت در م��دارس جدید 
پیاده سازی می شود که بخشی از آن به ایمنی 
برابر حری��ق بازمی گردد. وس��ایل و تجهیزات 
ایمنی در مدارس نوس��از فراهم است اما برای 
مدارس قدیمی باید تمهیداتی فراهم کنیم تا 
دچار مشکل نشویم. هر چند باید توجه داشت 
تامین وسایل و تجهیزات ایمنی نیازمند تامین 
اعتبار اس��ت و اگر بودجه لازم برای آن تامین 

شود می توانیم نسبت به این مهم اقدام کنیم.

کاهش مدارس نمونه دولتی
وزی��ر  متوس��طه  آم��وزش  مع��اون 
آموزش وپ��رورش ب��ا بیان اینک��ه 20 میلیارد 
توم��ان برای توس��عه فن��اوری اطلاع��ات در 
آموزش وپرورش اختصاص یافته، از سیاس��ت 
کاه��ش مدارس نمونه دولتی خب��ر داد. علی 
زرافش��ان، مع��اون آم��وزش متوس��طه وزیر 
آموزش وپ��رورش در گفت وگو با فارس، درباره 
»هوشمندس��ازی م��دارس« اظهار داش��ت: 
بخش��ی از بودج��ه هوشمندس��ازی مدارس 
ابلاغ شده اس��ت. وی ادامه داد: اعتباری برابر 
با 20 میلیارد تومان نیز برای توس��عه فناوری 
اطلاع��ات در آموزش وپرورش اختصاص یافته 
اس��ت و در ح��ال پیگیری ب��رای دریافت آن 
هس��تیم که این اعتب��ار به هوشمندس��ازی 
مدارس نی��ز اختصاص دارد. مع��اون آموزش 
متوسطه وزیر آموزش وپرورش درباره »فعالیت 
مدارس استعدادهای درخشان و نمونه دولتی«، 
خاطرنش��ان کرد: سیاس��ت آموزش وپرورش 
در چند س��ال گذش��ته، بازگرداندن مدارس 
نمونه به معیارهای علمی بوده است. زرافشان 
اضافه کرد: برای مثال در مدارس استعدادهای 
درخش��ان باید از 100 دانش آم��وز، 2 درصد 
برای این مدارس انتخاب ش��وند که در بعضی 
نقاط این میزان 25 درصد اس��ت. وی با اشاره 
به فعالی��ت م��دارس نمونه دولت��ی، تصریح 
ک��رد: درباره این مدارس نیز سیاس��ت، حفظ 
 مدارس با کیفیت و حذف مدارس بی کیفیت 

مدنظر است.

  س��لیمان رزاقی، مدیرکل تعزیرات حکومتی 
اس��تان مرکزی گف��ت: پلیس آگاهی اس��تان 
مرکزی حی��ن کنترل خودروه��ای عبوری به 
5 دس��تگاه خودروی کامیون مشکوک و ضمن 
بازرسی، مقادیر زیادی برنج به ظن قاچاق کشف 
و ضبط کردند. گزارش این تخلف به شعبه ویژه 
قاچاق کالا و ارز اراک ارسال و پس از تشکیل و 
رسیدگی پرونده، رئیس شعبه رسیدگی کننده، 
مالک محمول��ه را به پرداخت 3 میلیارد و 23۸ 
میلیون ریال جزای نقدی در حق صندوق دولت 
محکوم کرد و دستور ضبط محموله مکشوفه نیز 

صادر شد.
  در راستای توسعه بازار و محصولات مبتنی بر 
فناوری نانو، ستاد ویژه توسعه فناوری نانو با شرکت 
در هشتمین نمایش��گاه بین المللی نوشیدنی ها، 
چ��ای، قه��وه و صنایع وابس��ته، محص��ولات و 
خدمات مرتبط با این حوزه را به صنعتگران این 
بخش معرفی کرد. این نمایشگاه با حضور حدود 
100 ش��رکت داخلی و خارجی در محل دائمی 

نمایشگاه های بین المللی تهران برگزار شد.

پیام مردمی 
درخواست از سازمان ثبت احوال

ای��ن روزه��ا ک��ه روال اداری 
تعویض کارت ه��ای ملی در 
مراک��ز ثبت اح��وال و ادارات 
پست در جریان است، تعدادی 
از مراجعه کنندگان بویژه افراد 
سالمند به دلیل عدم ثبت دقیق اثر انگشت به 
مراکز اصلی ثبت اح��وال در تهران ارجاع داده 
می شوند و باید در یک روز کاری به مراکز اصلی 
مراجعه کنند. این در حالی اس��ت که به دلیل 
شلوغی مراکز اصلی، مردم و مراجعه کنندگان 
با مش��کلات متعددی مواجه هس��تند و باید 
س��اعت ها در انتظار برای ثبت یک اثر انگشت 
س��اده باش��ند. ای��ن وضعیت بوی��ژه در مرکز 
ثبت احوال ش��رق واقع در خیابان نبرد جنوبی 
پایین تر از چهارراه زمزم باعث ایجاد مشکلاتی 
برای مراجعه کنندگان و اتلاف وقت آنها ش��ده 
اس��ت. درخواست داریم برای رفاه حال مردم و 
همچنین در راستای تکریم ارباب رجوع مدیران 
سازمان ثبت احوال کشور برای حل این مشکل 

اقدامات لازم را انجام دهند.
علیزاده از تهران 

 ارائه طرح نامگذاری
معبری به نام شهید »حججی« 

عضو ش��ورای اسلامی ش��هر تهران گفت: 
در دهمین جلس��ه شورای ش��هر تهران علاوه 
بر بررس��ی وضعیت ساخت وس��ازها در تهران 
با حض��ور وزیر راه، طرح یک فوریتی نامگذاری 
معبری به نام ش��هید حجج��ی در صحن ارائه 
خواهد ش��د. حس��ن خلیل آبادی در گفت وگو 
با تسنیم با اش��اره به برگزاری دهمین جلسه 
شورای ش��هر تهران با حضور عباس آخوندی، 
وزیر راه وشهرس��ازی، اظهار کرد:  این جلس��ه 
سه شنبه )امروز( برگزار و موضوع ساخت وسازها 
در شهر تهران بررسی خواهد شد. وی تصریح 
ک��رد: در این جلس��ه ع��لاوه ب��ر موضوعات 
ساخت وساز، طرح جامع، توسعه خطوط مترو 
و موضوع ایمنی س��اختمان ها نیز در دس��تور 
کار قرار دارد. عضو شورای اسلامی شهر تهران 
همچنین از ارائه ط��رح یک فوریتی نامگذاری 
معبری به نام شهید محسن حججی خبر داد 
و گفت: این موضوع نیز در این جلس��ه مطرح 
خواهد شد و به نظر می رسد با جانمایی مکان 
مناس��بی به نام این ش��هید مدافع حرم، طی 

هفته های آینده مکانی نامگذاری خواهد شد.

انتقال خون استان تهران اعلام کرد
 اهدای خون ۱۹۵8 تهرانی 

در تاسوعا و عاشورا
 همزمان با تاس��وعا و عاش��ورای حسینی،
2 هزار و ۷۷6 نفر از شهروندان تهرانی برای ادای 
نذر خود به مرکز اهدای خون وصال ش��یرازی 
مراجعه کردند. به گزارش »وطن امروز«          ، 2 هزار 
و ۷۷6 شهروند عزادار تهرانی در این روزها برای 
کمک به بیماران نیازمند خون به مرکز وصال 
مراجعه کردند که از این تعداد یکهزار و ۹5۸ نفر 
 موفق به اهدای خون شدند. بنابر این گزارش،

5۹ درصد از خون های اهدایی سهم مشارکت 
اهداکنندگان مستمر و ۹ درصد متعلق به بانوان 

بوده است.

 هشدار برای چاق شدن 
جمعیت کشور 

یک متخصص قلب و عروق با هشدار نسبت 
به چاق شدن جمعیت کشور بر تاثیر چاقی در 
بیماری های قلبی و عروقی اشاره کرده و بر لزوم 
اصلاح سبک غذایی و سبک زندگی مردم تاکید 

کرد.
به گ��زارش میزان، ف��رزاد مس��عودکبیر، 
متخص��ص قلب و عروق گفت: بر اس��اس آمار 
35 درصد از جمعیت بالای 1۸ س��ال کش��ور 
دچار اضافه وزن و 15 درصد چاق هس��تند که 
متاسفانه شیوع چاقی و اضافه وزن در بیماران 
قلبی و عروقی بیشتر است و متخصصان قلب با 
این معضل بیشتر روبه رو هستند. این متخصص 
قلب و عروق با بی��ان اینکه درمان چاقی تنها 
به یک رشته پزشکی خاص مربوط نمی شود، 
تصریح ک��رد: نحوه مدیری��ت و درمان چاقی 
برای جراحان قلب و عروق مساله بسیار مهمی 
است که باید در این باره به علم روز آگاه باشند. 
مسعودکبیر با تاکید بر انجام کار گروهی درباره 
درم��ان چاقی، افزود: ب��رای درمان چاقی باید 
متخصصان تغذیه، پزش��کی ورزشی، جراحان 
داخلی، جراحان قلب و پرستاران با روش های 

مدیریت و درمان چاقی آشنا باشند.

نبض جامعه

گ�روه اجتماعی: مراس��م تودیع و 
معارفه اس��تاندار تهران در حالی روز 
گذشته برگزار شد که با حاشیه های 
مهمی همراه بود. هاش��می، استاندار 
س��ابق تهران در این مراسم به نکاتی 
اش��اره کرد که تا پیش از این مطرح 
نشده بود. وی در این مراسم با اشاره 
به موضوع آلودگی هوا گفت: با توجه 
به افزای��ش آلایندگی ها در پایتخت 
تصمیم گرفتم شهر تهران را تعطیل 
کنم که موج��ب توبی��خ و تذکر به 
بنده از سوی رئیس جمهور شد. این 
صحبت  های هاشمی در حالی اعلام 
شد که موضوع آلودگی هوا و تاثیرات 
جبران ناپذیر این پدیده بر س��لامتی 
ش��هروندان از س��وی کارشناسان به 
دفعات مطرح شده و حتی دولت نیز 
خواس��تار پیگیری و رفع این معضل 
پایتخت بوده اس��ت اما انگار ش��یوه  
مواجهه رئیس جمهور با اس��تاندار در 

این زمینه منکر این قضایاست.
از س��وی دیگ��ر بحث س��لامت 
ش��هروندان ارتباط با مباحث حقوق 

ش��هروندی دارد و بی ش��ک اهمیت دادن استاندار 
س��ابق به سلامتی مردم در روزهای آلوده پایتخت 
ارتباط مس��تقیم با این موضوع مهم  داشته است، 
موضوع��ی که پیش از این بارها از س��وی مدیران 
دولت یازدهم و دوازدهم مطرح ش��ده است! با این 
حال مشخص نیست، چرا یک مدیر تصمیم گیرنده 
در پایتخت به دلیل اهمیت دادن به سلامت جان 

شهروندان باید توبیخ شود و تذکر بگیرد؟
هاشمی: خیلی هزینه دادم و آشکار نکردم ■

در همین باره اس��تاندار س��ابق ته��ران با بیان 
اینکه هیچ گاه تحت فشار تصمیم نگرفتم و والله به 
هیچ ک��س هم باج ندادم، گفت: البته خیلی هزینه 

دادم و آشکار نکردم.
به گزارش فارس، سیدحسین هاشمی در مراسم 
تکریم خود و معارفه محمدحسین مقیمی به عنوان 
اس��تاندار جدید که با حضور وزیر کشور و جمعی 
از مسؤولان در استانداری تهران برگزار شد، گفت: 
در ابتدای مسؤولیتم موضوع آلودگی هوای تهران را 
مطرح کردم و با توجه به افزایش آلایندگی ها تهران 

را تعطیل ک��ردم که موجب توبیخ و تذکر به بنده 
از سوی رئیس جمهور ش��د و گفتند استاندار چه 
کاره اس��ت که استان را تعطیل کرده است ولی ما 
چنین اختیاری را داشتیم و پس از آن قرار شد اگر 

آلاینده ه��ا افزایش یافت برای 
تعطیلی تهران ب��ا معاون اول 
هماهنگی های  رئیس جمهور 
لازم ص��ورت بگیرد. در نهایت 
مطرح کردن موضوع آلودگی 
هوا موجب ش��د این موضوع 
در هیأت دولت 2 بار مطرح و 
کمیسیون خاصی در این باره 

تشکیل شود.
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دریافت کردم
وی بیان داشت: موضوع دیگری که مورد توجه 
قرار گرفت، بحث کمبود آب و صرفه جویی بود. اگر 
در سال ۹2، موضوع کمبود آب به این شدت مطرح 
نمی شد در تابستان ۹3، با مشکل کمبود آب شدید 

در استان تهران مواجه می شدیم. هاشمی افزود: در 
مواردی نیز که درباره کمبود آب مطرح می کردم 3 
تذکر از معاون اول رئیس جمهور دریافت کردم ولی 
معتقدم باید مردم آگاه می شدند تا در مصرف آب 

صرفه جویی شود. 
وی بی��ان داش��ت: تأمین 
آب ب��رای اس��تانی ک��ه 13 
میلیون نفر جمعیت دارد، کار 
دش��واری اس��ت و مردم باید 
در ای��ن خصوص صرفه جویی 
کنند و در آن سال 50 میلیون 
مترمکعب کسری آب داشتیم. 
در شهرس��تان های پاکدشت، 
قیامدش��ت و ری نیز مشکل 
کاهش کیفیت آب را داش��تیم که این موضوع نیز 
مورد بررسی قرار گرفت و در نهایت در حال حاضر 

آب در استان تهران کیفیت لازم را دارد.
هاشمی افزود: در استان تهران یک میلیون و 
1۴ هزار مترمکعب فاضلاب رها شده داشته ایم 

که تاکنون 10 تصفیه خانه فاضلاب 
در اس��تان تهران ب��ه بهره برداری 
رسیده اس��ت. وی بیان داشت: در 
حوزه کش��اورزی نیز استان تهران 
دارای رتبه شده است که در این باره 
آبیاری تحت فش��ار 2۹ هکتار بوده 
که امروز صددرص��د افزایش یافته 
است. استاندار سابق تهران همچنین 
اظهار داشت: در ابتدای شهریورماه 
سال ۹2 چند سیاست اصلی را در 
استان تهران اعلام کردم که از جمله 
آنها تعامل، همکاری و اعتماد میان 
استان  اجرایی  همه دس��تگاه های 
بود. اس��تاندار س��ابق تهران ادامه 
داد: ت��لاش می کردم به عنوان یک 
مسؤول با تمام شخصیت ها، روابط را 
تنظیم کنم و این کار را طوری انجام 
م��ی دادم که ضمن احت��رام، همه 
سیاست های کلی دولت در استان 
اجرایی شود. استاندار سابق تهران 
در بخش دیگ��ری از صحبت های 
خود به مش��کلات شهرستان های 
اس��تان تهران اش��اره کرد و افزود: 
در تهران شهرس��تان هایی ایجاد ش��ده بود که 
هیچ امکاناتی از جمله بیمارستان و کلانتری ها 
نداش��تند و ت��لاش کردیم در قالب س��فرهای 
رهبر انقلاب و ریاس��ت جمهوری این کمبودها 
را برط��رف کنی��م. وی افزود: در س��فرهایی که 
ریاست جمهوری به استان تهران داشتند اقدامات 
خوبی برای شهرستان ها صورت گرفت و در هر 
شهرس��تان یک درمانگاه در حال احداث است. 
هاش��می گفت:  با هماهنگی های صورت گرفته 
آیت الله آملی لاریجانی به تهران س��فر داش��تند 
و یکهزار میلیارد تومان برای 3 س��ال به استان 
تهران تخصیص دادند که این اعتبار بخش��ی از 

کسری های شهر را برطرف می کند.
اس��تاندار سابق تهران با اشاره به اینکه استان 
تهران 50 درصد مالیات کشور را تأمین می کند، 
گفت: امس��ال بیش از ۴۴ ه��زار میلیارد تومان 
مالیات در اس��تان تهران جمع آوری شده و بیش 
از 2/5 برابر افزایش مالیات نسبت به سال گذشته 

داشته ایم.

استاندار سابق تهران در مراسم تودیع و معارفه افشا کرد

مخالفت روحانی با تعطیلی به خاطرآلودگی هوا!
هاشمی: هیچ گاه تحت فشار تصمیم نگرفتم و به کسی هم باج ندادم، البته خیلی هزینه دادم

پل ارتباطی

هاش�می، استاندار س�ابق تهران: در 
ابتدای مس�ؤولیتم موض�وع آلودگی 
ه�وای ته�ران را مط�رح ک�ردم و با 
توجه به افزای�ش آلایندگی ها تهران 
را تعطی�ل کردم که موج�ب توبیخ و 
تذکر به بنده از س�وی رئیس جمهور 
شد و گفتند اس�تاندار چه کاره است 

که استان را تعطیل کرده است
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معاون وزارت علوم اعلام کرد

تأیید 93 درصد رشته  های دانشگاه آزاد
مدیرعامل صندوق ذخیره فرهنگیان تشریح کرد

آخرین وضعیت پرونده صندوق فرهنگیان
گروه اجتماعی: معاون آموزشی 
وزارت علوم گفت: 3 الی ۴ هزار 

رشته دانش��گاه آزاد در دفتر 
گسترش وزارت علوم بررسی 
و حدود ۹3 درصد رشته  های 
این دانشگاه تایید شده است. 
در  شریعتی نیاس��ر  مجتبی 
گفت وگو با مهر، با اش��اره به 

ساماندهی آموزش  های مهارتی، گفت: قرار است با 
ساماندهی موسسات مهارتی، وضعیت آموزش  های 
مهارتی ش��کل بهتری پیدا کن��د. وی ادامه داد: 

آم��وزش مهارتی به رغم آنکه ما 2 دانش��گاه مهم 
مهارتی در کش��ور داریم آنگونه مورد توجه نبوده 
و باید در داخل کشور به این 
مساله بیشتر توجه شود تا هم 
هدفمند و ه��م ماموریت گرا 
ش��ود. معاون آموزشی وزیر 
علوم درباره بررسی رشته  های 
دانشگاه آزاد نیز گفت: تمام 
رشته  های دانشگاه آزاد در دفتر گسترش بررسی و 
با توافق و تفاهم جمع   بندی شده، مشکلی هم در 

این زمینه نداریم.

گ�روه اجتماع�ی: مدیرعام��ل 
صندوق ذخیره فرهنگیان ضمن 

پرون��ده  وضعی��ت  تش��ریح 
صندوق و بانک سرمایه گفت: 
می خواهند به جای پول ملک 
بدهند که به تفاهم نرسیدیم. 
مهدی نیکدل در گفت وگو با 
مهر، درباره وضعی��ت پرونده 

صندوق ذخیره فرهنگیان گفت: حساب بانک سرمایه 
از صن��دوق رف��اه فرهنگیان جدا اس��ت. وی افزود: 
کارتن خواب ها که وام را دریافت کرده  اند در همه جا 

بوده  ان��د و هم��ه در پرونده وج��ود دارد. مدیرعامل 
صندوق ذخیره فرهنگیان گفت: سیس��تم قضایی 
این پرونده را پیگیری می کند 
و مس��أله جدی��دی نیز پیش 
نیامده است. باندی که از تمام 
بانک ها وام دریاف��ت کرده  اند 
از بانک س��رمایه نیز دریافت 
کرده ان��د. مدیرعامل صندوق 
ذخیره فرهنگیان درباره بازگشت پول به صندوق و 
بانک گفت: از بانک سرمایه اطلاعات دقیقی نداریم، 

چرا که جدا از صندوق ذخیره فرهنگیان است .  

نیمکتدانشگاه

کوتاه و گویا

آوای شهر

سلامت


